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Érkezett:

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a z
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes
minisztérium vezetőjéhez

„Meddig fogja felülírni a helyi közösségek véleményét a pártpolitikai érdek a Nemzet i
Együttműködés Rendszerében, avagy mi a magyarázat az újabb, ezúttal Kecskeméte n
kibontakozó iskolaigazgató kinevezési botrányra” ?
címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A közelmúltban már egy országos napilap cikke is foglalkozott az újabb, menetrendszer ű
iskolaigazgató kinevezési botránnyal. „Feketébe borult a Bányai gimnázium” címmel jelent
meg az írás, és megtudhatjuk belőle, hogy a kecskeméti diákok tiltakoztak a z
önkormányzatnak az igazgatói pályázatról szóló döntése ellen, és ők is a régi igazgatót
szeretnék továbbra is az iskola élén látni . Bevallom, a cikk kapcsán egy jól ismert és nagyon
kellemetlen érzésem támadt, hiszen tavaly nyáron több ízben tettem fel Miniszter Úrna k
írásbeli kérdéseket a )(XII. kerületi Budai Nagy Antal Gimnázium körül kialakult botrányo s
igazgatói kinevezés ügyében .

A cikk elolvasása után nem tudom megállni, hogy néhány kérdés erejéig ne forduljak újr a
Miniszter Úrhoz, hiszen egyre inkább országos rossz tendenciákról, és nem helyi m űködési
zavarokról beszélhetünk az igazgató kinevezések kérdésében . Most a megye legjobb hírű
gimnáziumáról beszélünk, amikor említést teszünk a kecskeméti Bányai Júlia Gimnáziumáról,
mely országosan is előkelő helyet foglal el a középiskolai rangsorban . Mindez természetese n
köszönhető dr. Lukács Lajos igazgatónak is, aki eddig két évtizedet töltött az intézmény élén,
és munkájával, szakmai tudásával, tapasztalatával hozzájárult az iskola magas színvonalú
működéséhez .



A szülő i munkaközösség, a diákok és a tantestület támogatását maximálisan élvezi dr . Lukács
Lajos igazgató, csakúgy, mint a XXII . kerületi Budai Nagy Antal Gimnázium esetében
láthattuk, és Kecskeméten ugyanúgy szerveztek az igazgató mellett szimpátiatüntetést . Az
első pályázaton csak dr . Lukács Lajos jelenlegi igazgató pályázott, nem volt más jelentkező ,
de az önkormányzat képvisel ő i testületének Fidesz-KDNP többsége nem támogatta a jelenleg i
igazgatót . Arra hivatkoztak, hogy nem tudnak együttműködni vele. A Klikk ezek után újabb
pályázatot írt ki az intézmény vezetésére, mely kiírásra dr. Lukács Lajoson kívül még hárman
nyújtottak be pályázati anyagot. A pályázati anyag elbírálása az önkormányzat zárt ülésén
zajlott .

Tudomásom szerint a szülők is levélben fordultak Miniszter Úrhoz, melyben táj ékoztatásu l
megírták Önnek, hogy a helyi önkormányzat által támogatott jelölt szakmai alkalmassága i s
megkérdőjelezhető , de a legérdekesebb, hogy három év múlva eléri a nyugdíjkorhatárt.

Fent leírtak alapján kérem a Miniszter Urat, hogy válaszoljon az alábbi kérdésekre .

1.)Hogyan történhet meg újra, hogy egy, a tantestület, a szül ők és a diákok által szakmaila g
elismert, népszerű, eredményeket felmutató igazgatót eltávolíthatnak a posztjáról? Valóba n
ennyit számít a tantestület egybehangzó szavazása, a szül ők és a diákok véleménye?

2.) Nem gondolja úgy, hogy országos jelenséggé kezd válni, hogy átlépnek a helyi
közösségek akaratán, és pártpolitikai elképzelések szerint neveznek ki iskolaigazgatókat ?

3.) Hány helyi tüntetésnek kell még történnie, hogy ezeknek a folyamatoknak megálljt
parancsoljanak? Meddig akarják ezt az elhibázott politikát tovább folytatni ?

Fenti kérdésekre várom érdemi válaszát.

Budapest, 2016. január 6 .
Tisztelettel :

dr . Staudt Gábo r
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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